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سرمربی رئال در راه تهران!
با اعلام باشــگاه استقلال، 
خوان رومن لوپس کارو برای 
بازدیــد از امکانات باشــگاه و 
مذاکره با مدیران راهی تهران 

می شود.
به گزارش »ورزش ســه«، 
با اعلام تشــکیل کمیته فنی 
باشگاه اســتقلال و مشخص 
شدن اســامی چهار گزینه داخلی این باشــگاه برای حضور در راس کادر فنی 

آبی ها، انتخاب سرمربی جدید استقلال وارد فاز جدیدی شد.
با این حال، ورزش ســه با انتشار خبری از لوپس کارو به عنوان گزینه اصلی 

خارجی باشگاه استقلال برای حضور روی نیمکت این تیم خبر داد.
در همین رابطه، لحظاتی قبل، باشگاه استقلال با انتشار اطلاعیه ای در کانال 
رســمی، از حضور قریب الوقوع این ســرمربی در تهران خبر داده تا به گفته این 
باشــگاه، علاوه بر حفظ شأن باشــگاه در مذاکره، سرمربی سابق رئال مادرید از 

امکانات آبی  ها در تهران هم بازدید کند. 
البته اســتقلالی ها در این اطلاعیه از دنبال کردن شــرایط ســایر گزینه ها و 
پیش بردن موازی مذاکرات با آنها نیز خبر داده اند. در ادامه متن منتشره در کانال 

باشگاه را می خوانید؛
این باشگاه بر اســاس وظیفه ذاتی خود که همانا تلاش برای کسب رضایت 
هواداران عزیز و گرامی اســت، مذاکرات خود را بــا چند مربی مطرح داخلی و 

خارجی آغاز کرده و به طور همزمان پیش می برد. 
بر همین اســاس و همانطور که ســید حجت کریمی سرپرست مدیرعاملی 
باشگاه نیز پیش از این اعلام کرده، برنامه های کاری و رزومه چند مربی در حال 
بررسی است که یکی از این گزینه ها، سرمربی پیشین رئال مادرید و تیم های ملی 

اسپانیا، عربستان و عمان است. 
باشــگاه استقلال نهایت تلاش خود را به کار گرفته تا بهترین و مناسب ترین 
گزینه را برای نیمکت فصل آینده انتخاب کند. به جهت رعایت شــأن و اعتبار 
باشگاه استقلال و همین طور بازدید از امکانات و شرایط باشگاه، آقای لوپز راهی 
ایران می شــود تا پس از حضور در تهران و آشنایی بیشتر با ظرفیت های باشگاه 

استقلال، مذاکرات به صورت حضوری نیز ادامه یابد.
نکته قابل توجه این که باشگاه استقلال به طور همزمان گفت وگوهای خود را 

با سایر سرمربیان داخلی و خارجی مد نظر، ادامه می دهد.

واکنش شجاع خلیل زاده به بازگشت به پرسپولیس 
مدافع اسبق پرسپولیس به 
این تیم  به  بازگشتش  شایعه 

واکنش نشان داد.
بــه گــزارش فــارس، در 
مبنی  شایعاتی  اخیر  روزهای 
خلیل زاده  شجاع  پیوستن  بر 
به برخی از تیم های لیگ برتر 
شنیده می شود اما این بازیکن 

می گوید با هیچ تیمی قرارداد نبسته است.
شجاع خلیل زاده در این خصوص اظهار داشت: به دلیل مصدومیتی که دارم 
این روزها مشغول رسیدگی به مصدومیتم هستم و ان شاءالله اگر خدا بخواهد از 
هفته آینده به شرایط آمادگی کامل برمی گردم. در این هفته هم مراحل درمانی 

را طی خواهم کرد تا ان شاءالله هرچه زودتر به شرایط خوب برسم.
وی در باره اینکه شایعه شــده او قرارداد دو ساله ای با یکی از تیم های لیگ 
برتری بســته، افزود: این یک دروغ بزرگ است؛ چراکه من با هیچ تیمی قرارداد 
نبسته ام. همان طور که گفتم این روزها اولویت من رسیدگی به مصدومیتم است 

تا هرچه زودتر به شرایط ایده آل برسم.
خلیل زاده خاطرنشــان کرد: متأســفانه برخی ها زندگی خــود را با دروغ و 
شایعه ســازی می گذرانند. من نه با هیچ باشــگاهی و نه هیچ فردی مذاکره ای 
نکــرده ام، اما از قول من دروغ های بزرگ می نویســند. من هنوز تصمیمی برای 

بازگشت به فوتبال ایران نگرفته ام، چه رسد به اینکه بخواهم مذاکره کنم.
هفته بعد و پس از رسیدن به شرایط ایده آل بدنی، تصمیم خواهم گرفت به 
ایــران برمی گردم یا نه و در صورتی که بخواهم بــه ایران برگردم، آن وقت تازه 

مذاکراه را آغاز می کنم تا تصمیم بگیرم به چه تیمی بروم.
مدافع اســبق پرســپولیس افزود: هواداران پرسپولیس همیشه به من لطف 
داشــته و دارند، اما همان طــور که گفتم هیچ مذاکره ای بــا هیچ تیمی حتی 
پرســپولیس انجام نداده ام. واقعا خسته شدم که هر روز برایم شایعه می سازند و 
اخبار دروغ می نویســند. من برای همه اهالی فوتبال و باشگاه ها احترام قائلم اما 
همان طور که گفتم هیچ مذاکره ای با هیچ باشگاهی نداشتم. باید ببینم هفته آیند 
شــرایط چطور خواهد شد؛ چراکه هفته بعد تصمیم خودم را برای تیم آینده ام 

خواهم گرفت.

آزمون: فدراسیون باید پاسخگو باشد
فوتبال  تیم ملــی  مهاجم 
با  تقابــل  ایــران در مــورد 
تیم هایی که از کیفیت بالایی 
برخــوردار نیســتند در کافا، 
گفت: در این رابطه فدراسیون 

باید پاسخگو باشد.
ایســنا، سردار  به گزارش 
آزمــون در حاشــیه تمرین 
تیم ملی فوتبال ایران قبل از حضور در مســابقات کافا، اظهار کرد: اردوی بسیار 
خوبی اســت و به تیم هــای حاضر در تورنمنت کافا احتــرام می گذاریم و برای 
افغانســتان، عمان و ازبکستان احترام قائل هســتیم چرا که در حال پیشرفت 

هستند.
او ادامه داد: خیلی خوشــحالیم که در این تورنمنت حضور داریم و می تواند 

کمک خوبی برای تیم ملی در آینده باشد.
مهاجــم تیم ملی فوتبال ایران در پاســخ به این که آیــا دیدار مقابل چنین 
تیم هایی به کیفیــت تیم ملی کمک می کند یا خیر؟ بیان کرد: این برنامه ریزی 
از سوی فدراسیون صورت گرفته و پاسخ این سوالات را باید فدراسیون بدهد و 
تمرکز ما بازیکنان این است که با تلاش و تمرکز بالا به میدان برویم و پیروز از 

میدان خارج شویم.
آزمون در مورد همکاری با امیر قلعه نویی به عنوان ســرمربی تیم ملی یادآور 
شد: از ۱۵ سالگی با امیر قلعه نویی کار کرده ام و همه چیز به خوبی در حال پیش 

رفتن است و هیچ کم و کاستی نداریم.

طارمی: مسابقات کافا بار فنی ندارد
مهاجــم تیم ملــی ایران 
می گوید که این تیم مجبور به 
شرکت در بازی های کافا است 
اما این مسابقات کمک فنی به 

تیم ملی نخواهد کرد.
به گزارش ایســنا، مهدی 
طارمــی، مهاجم تیــم ملی 
فوتبال ایران در حاشیه تمرین 
ایــن تیم اظهار کرد: باید در بازی های کافا شــرکت می کردیم اما فکر می کنم 
کمک خاصی به ما کمک نکند. بحث امکانات فدراســیون نیســت و باید انجام 
شود. وقتی موظف هستیم، نمی توانیم شرکت نکنیم. این بازی ها از نظر فنی به 

ما کمکی نخواهد کرد.
او دربــاره قرعه جام ملت ها گفت: راحتی وجود ندارد و ما باید همه تیم ها را 
ببریم؛ فرقی نمی کند با یک تیم قوی بازی می کنیم یا ســه تیم قوی. قلعه نویی 
مربی بزرگی اســت و شرایط تا اردوی قبل خوب بوده است و باید دید این اردو 

چگونه پیش می رود.
مهاجم تیم ملــی فوتبال ایران درباره بازی کردن یا نکــردن او و آزمون در 
بازی ها کافا عنوان کرد: هیچ فرقی بین من با سردار و بقیه بازیکنان وجود ندارد 

و این جا تیم ملی است و با هدف گذاری کادر فنی آشنا می شویم.
کنــار هم بودن در اردو کمک می کند که یکدیگر را بشناســیم و هماهنگ 
شویم. مسابقات کافا شاید از نظر فنی کمک خاصی نکند اما ما با ذهنیت مربیان 
آشنا می شویم و هماهنگ می شویم. همان طور که می دانید این بازی از نظر فنی 

کمک خاصی نمی کند.

سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران در اخبارکوتاه
تازه تریــن صحبت هایش مدیران فدراســیون 
فوتبــال را به باد انتقاد گرفــت و با حمله به 
امیر قلعه نویی، او را جزو باندی دانست که بر 

فوتبال حاکم شده است!
به گزارش مهــر، محمد مایلی کهن درباره 
اظهارات احســان اصولی کــه صحبتهای او 
درباره انتخاب ســرمربی تیم امید را بی پایه 
و اساس دانســته بود، گفت: اصولی بر خلاف 
اسم شــریفش غیر اصولی صحبت کرد. بین 
این همه آدم ورزشــی و استخوان خرد کرده 
در ورزش هم رئیس هیأت خراســان رضوی 
اســت، هم رئیس کمیته فوتسال و هم گاهی 
ســخنگوی فدراســیون فوتبال. شما حدیث 

مفصل بخوان از این مجمل.
ســرمربی پیشــین تیم ملی فوتبال ایران 
تاکیــد کرد: در اســتان خراســان رضوی با 
وجود افــراد بزرگ و صاحبنامی چون خداداد 
عزیزی که بهترین بازیکن آسیا در سال ۱۹۹۶ 
شــد، میثاقیان، کریم قیاسی و استادی چون 
عباس چمنیان، بر مبنای کدام ضابطه ایشان 
سالهاست رئیس هیأت خراسان رضوی است؟ 
با کــدام متر و معیار رئیس کمیته فوتســال 
است؟ با وقت کم می توانم بپرسم چند نفر از 

اعضای فدراسیون، فوتبالی هستند؟
مایلــی کهن که با شــبکه خبر گفت و گو 
می کــرد، ادامه داد: ایشــان )اصولی( گفته اند 
باید فنی صحبت کنم. مگر شــما از زبان فنی 
درکی داریــد؟ اتفاقاً همه صحبتهای من فنی 
بوده است اما به دلیل اینکه شما از این حرفه 
زیبا و دوست داشــتنی اطلاع چندانی ندارید 
به نظرتان غیــر فنی می آید. مگر قرار نبود بر 
اساس معیارهای کار با جوانان، داشتن تجربه 
بین المللی و داشــتن کارنامه موفق سرمربی 

تیم امید معرفی شود؟
وی ســپس به انتقــاد از کارنامه مربیگری 

رضا عنایتی ســرمربی تیم امیــد پرداخت و 
افزود: من می گویم بر اساس کدام متر و معیار 
آقای عنایتی را که بازیکن خوب و بزرگی بوده 
اما فاقــد کمترین عملکرد مثبــت در زمینه 
مربیگری بوده و در آخرین حضور وی در تیم 
دوست داشتنی نفت مسجد سلیمان با گرفتن 
۵۰۰ میلیون تومان به ناگهان تیم را ترک کرد 
و باعث سقوط آن شد، سرمربی تیم امید شد؟ 

مگر غیر از این اســت که فقط در ۶ مســابقه 
حضور داشت و با گرفتن چند بازیکن با مبالغ 
هنگفت در نهایت موجب سقوط آن تیم شد؟ 
بماند که با چه ارقامی بازیکن به باشگاه نفت 

مسجد سلیمان قالب کردند!
مایلی کهن در ادامه حملاتش به سخنگوی 
فدراسیون فوتبال، اظهارات تندی را هم علیه 
مهدی محمدنبی نایب رئیس فدراســیون بر 

زبان آورد و گفت: یقیناً شما درکی از مباحث 
ما نداشته و ندارید. آقای غیر اصولی! به راستی 
بر اساس کدام فاکتور و مختصاتی شما و آقای 
نبی »چاخان« بر فوتبال معصوم ما حکمرانی 
می کنید که نتیجــه آن باخت فاجعه آمیز ۶ 
گلــه مقابل انگلیس و باخــت حیثیتی مقابل 
آمریکا شد؟ بعد از آنکه مجری برنامه از مایلی 
کهن درخواست کرد فقط درباره مسائل فنی 

صحبت کند، پیشکســوت فوتبال ایران تاکید 
کرد که به گفته تهیــه کننده برنامه می تواند 
درباره صحبت های احسان اصولی حرف بزند.

مایلی کهن ســپس ادامــه داد: آقای غیر 
اصولــی! واقعــاً خیلی جــرات می خواهد که 
بیایی و خــودت را متخصص تر از عزیزانی که 
عمری را در این عرصه خاک خورده اند، بدانی. 
آقای غیر اصولی بدانید که »ای مگس عرصه 
سیمرغ نه جولانگه توســت؛ عرض خود می 

بری و زحمت ما می داری«!
وی همچنین امیر قلعه نویی سرمربی تیم 
ملی را هم از حملاتش بی نصیب نگذاشــت و 
قلعه نویی را همانند بیانیه چند ســال پیش، 
»گروهبان قندلــی« نامید. مایلی کهن گفت: 
الان تمام فدراسیون ما رفته زیر چتر گروهبان 
قندلی! سرمربی نســاجی، سرمربی استقلال، 
ســرمربی هوادار، سرمربی گل گهر و سرمربی 
پیکان و مس رفسنجان با نظر گروهبان قندلی 
انتخاب می شــود. بر اساس کدام متر و معیار 
ســعید الهویی یکهو کمک مربــی تیم ملی 
می شود؟ مگر گروهبان قندلی عنوان نکرد که 

من دیگر مربی تیم ملی نخواهم شد.
مایلی کهن در پایان گفت: در مجموع می 
گویم یک باندی بر فوتبال ما حاکم شده است 
که حتی رئیس فدراســیون فوتبال نمی تواند 
چیــز کند. بزرگانــی مثل محــرم نویدکیا و 
وحید هاشــمیان و ابراهیم صادقی را داشتیم 
که کارنامه آنها مشخص است ولی چرا از این 
عزیزان استفاده نشــده و آقای عنایتی یکهو 
از »قوطــی« در می آیــد که بــدون کمترین 
موفقیــت در عرصه مربیگری بوده اســت به 
این دلیل کــه همکلام و همزبــان گروهبان 
قندلی است؟ این واقعیت تلخ است که داریم 
بــه قهقرا می رویم. فردا اگر مســابقات کافا را 
 هم ببریم آن را »پیراهــن عثمان« می کنیم 

و به خورد مردم می دهیم!

مســابقات دوچرخه ســواری جاده قهرمانی آسیا ۲۰۲۳ 
در شــرایطی به میزبانی تایلند برگزار شــد که رکاب زنان 
کشورمان در این رویداد عملکرد ضعیفی را خود به نمایش 
گذاشــته و در آستانه بازی های آسیایی هانگ ژو زنگ خطر 

این رشته را به صدا درآوردند.
به گزارش ایرنا، مسابقات دوچرخه سواری جاده قهرمانی 
آســیا ۲۰۲۳ به میزبانی تایلند برگزار شد، رقابت هایی که 
به دلیل نزدیکی بازی های آسیایی و اهمیت کسب سهمیه 
المپیک میدانی مهم برای حضور مدعیان این رشته شد اما 
در کمال تعجب عملکرد ضعیف ملی پوشــان کشورمان در 
ایــن رویداد، موجی از نگرانی را در بین اهالی این ورزش به 

راه انداخت.
اینکه فدراســیون دوچرخه ســواری در چند وقت اخیر 
روزهای پرتلاطمی را پشــت سرگذاشــته و بعد از مدت ها 
بلاتکلیفی، رئیس خود را شناخت بر کسی پوشیده نیست 
اما نتایج ضعیف و به دور از تصور ملی پوشان کشورمان آنهم 
در آســتانه بازی های آســیایی هانگ ژو موضوعی است که 
نمی توان از آن چشــم پوشی کرد و باید دید تدبیر و برنامه 

مسوولان این فدراسیون چه خواهد بود.
چهارمین روز این مســابقات با رقابت رکاب زنان در تایم 
تریل انفرادی رده بزرگســالان پیگیری شــد و نمایندگان 
کشورمان موفق به کسب مدال نشدند، در این روز یک اتفاق 

برای رکاب زنان کشورمان هم رخ داد، سمیه یزدانی به علت 
نقص فنی )پنچری( مسابقه را تمام نکرد و نتوانست نتیجه 

مطلوبی را کسب کند.
حســین عسگری دیگر رکابزن کشــورمان در تایم تریل 
انفرادی شــانزدهم شد، البته در سه روز گذشته نمایندگان 
ایران در هر ســه ماده تیم ریلی و تایم تریل انفرادی جوانان، 
مــردان و زنان عنوان هفتمــی را به خود اختصاص دادند و 
در تایم تریــل انفرادی کمتر از ۲۳ ســال مردان هم در رده 
دوازدهم قرار گرفتند. تا امروز نتایج رکاب زنان کشــورمان 
نشــان می دهد از آن چیزی که تصور می کردیم بسیار دور 
بوده و با این روند نباید شانســی برای دوچرخه ســواری در 

هانگ ژو متصور بود.
اتفاق دیگری که در این مســابقات رخ داد به اشتباهات 
عجیب و البته واکنش جالب فدراسیون دوچرخه سواری باز 
می گردد. یکســان نبودن لبــاس رکاب زنان تیم ملی باعث 
شــد تا سرداور چینی این مســابقات ۲۵۰ فرانک سوئیس 
تیــم ملی را جریمه کند هر چنــد مدیرفنی تیم های ملی 
دوچرخه سواری کشورمان این جریمه را سختگیرانه قلمداد 
می کنــد و می گوید: این گونه جرایم طبیعی اســت و تیم 
قزاقستان را هم به دلیل عدم بررسی چرخ در زمان مشخص 
جریمه کردند. این مســایل جدید نیست و در مسابقات به 
دلیل تخلفاتی کــه صورت می گیرد جرایمی در نظر گرفته 
می شود اما اعتقاد دارم سرداور مسابقات خیلی سختگیری 

می کند.
از سویی دیگر حسین عســگری رکاب زن کشورمان در 

این رویداد نیز با ۴ دقیقه تاخیر به خط اســتارت رسیده و 
زمان زیادی را از دست می دهد، هر چند با توجه به رکوردی 
که کســب شده احتمال کسب مدال عملا غیر ممکن بوده 
و نتیجه رضایت بخشی را کسب نکرده است اما اینکه تغییر 
زمان رویداد از ســاعت ۱۴ به ۱۲ را هیچ فردی از تیم ملی 
ایران متوجه نشده خود حکایت عجیبی است که باید مورد 

توجه قرار گیرد. 
در ایــن مورد نیز وفایی اعتقاد دارد با توجه به لیســت 
اســتارت که روز قبل از مســابقه اعلام شــده بود، رقابت 
ورزشــکاران باید ساعت ۱۴ آغاز می شــد اما ناگهان اعلام 
کردند که رقابت ســاعت ۱۲ برگزار می شود اما باید پرسید 
این عدم اطلاع چرا فقط برای تیم ایران رخ داده و چه کسی 

باید در این خصوص مسوول و البته پاسخگو باشد.
فراموش نکنیم فرصت چندانی تا آغاز بازی های آسیایی 
هانگ ژو و رویدادهای کســب سهمیه المپیک نداریم و اگر 
تدبیر و درایتی نباشــد، نباید شانســی را برای رکاب زنان 
کشــورمان در مســابقات پیش متصور بود. سال هاســت 
می شنویم که دوچرخه ســواری ایران از تکنولوژی روز دنیا 
عقب است و فاصله ما با تیم های تا دندان مسلح کار را سخت 
می کند، اما چه کســی باید این نیازهــا را برطرف و فاصله 
موجود را از میان بردارد. اگر قرار است اقدامی صورت گیرد 
باید زمان را از دســت نداده و به سرعت این نواقص برطرف 
شــود و اگر قرار نیست اقدامی عاجل صورت گیرد، حداقل 
هزینه سرســام آور اعزام ها را در جایی دیگر هزینه کرد که 

سودش به دوچرخه سواری برسد.

حملهعجیبمایلیکهنبهقلعهنویی

دوچرخه هایی که به خط پایان نرسیدند

 مربیان ایرانی اگرچه شانس کمتری نسبت به گزینه های 
خارجی برای نشســتن روی نیمکت استقلال دارند اما این 
امیدواری را دارند قرعه به یکی از آنها افتاده و سکان هدایت 

آبی ها را بر عهده بگیرند.
به گزارش ایرنا، سرنوشــت نیمکت استقلال در پایان هر 
فصل به بحرانی همیشگی تبدیل شده است و هواداران این 
تیم هر سال باید منتظر باشند وقتی سوت پایان مسابقات 
لیــگ برتر به صــدا در می آید سرمربی شــان وداع و چند 
هفته ای در التهاب به ســر برند تا نیکمت تیم محبوبشــان 

سروسامان بگیرد.
استقلال گزینه های خود را برای انتخاب سرمربی گزینش 
کرده است، چهار مربی ایرانی و چند مربی خارجی قرار است 
در کمیته فنی اســتقلال مورد بررسی قرار گیرند تا یکی از 

آنها انتخاب شود.
در روزهایی که علی رضا منصوریان فوتبال بازی می کرد 
چهره محبوب سکوهای طرفداران استقلال بود، در هر بازی 
این تیم پیراهن شماره ۱۰ منصوریان روی دستان هواداران 
بــه اهتزاز درمی آمــد، اما در روزهای پایانی ســرمربیگری 
منصوریان در استقلال همین هواداران به قدری علیه او فشار 
و هجمه وارد کردند که انگار این مربی هیچ وقت محبوبیتی 

بین آن ها نداشته است.

کارنامه منصوریان در دوران مربگیری اســتقلال به هیچ 
وجه قابل دفاع نیست، شکست شش بر یک مقابل العین در 
لیگ قهرمانان آسیا بدترین و سخت ترین شکست استقلال 
در این رقابت ها محســوب می شــود، رکوردی که با حضور 

منصوریان بر روی نیمکت آبی ها خلق شد!
محمد ربیعی با ۴۲ سال سن جوان ترین گزینه نیمکت 
اســتقلال محسوب می شود، او اگرچه در لیگ برتر تا کنون 
موفق به قهرمانش نشده است اما کارنامه خووبی از خود در 
این ســالها بر جای گذاشته است، وی سابقه صعود از لیگ 
سه به لیگ دو، از لیگ دو به لیگ یک و از لیگ یک به لیگ 
برتر را دارد که آخرین دستاورد او همراه تیم مس رفسنجان 
بود که توانست برای اولین بار این تیم را به سطح اول فوتبال 
ایران برساند. ســاکت الهامی تجربه نشستن روی نیمکت 
استقلال را به عنوان مربی دارد، او سال ها پیش از این و در 
زمان مربیگری زنده یاد ناصر حجازی و فیروزکریمی دستیار 
بود، وی در ســال های اخیر دو بــار به همراه تیم تراکتور و 
نساجی قهرمان جام حذفی شد و نشان داد یک مربی بلند 
پرواز اســت و کار با تیم های بزرگ و بازیکنان بزرگ را بلد 
است. او با هوادار نتایج خوبی در لیگ برتر گرفت و با این تیم 
یک کگام تا رسیدن به فینال جام حذفی فاصله داشت اما به 
پرســپولیس باخت تا از این اتفاق محروم شود. جواد نکونام 

در بین گزینه های ایرانی بیشــترین شانس را برای نشستن 
روی نیمکت استقلال دارد، او پارسال تا یک قدمی قرارداد 
با آبی پوشان تهرانی پیش رفت، وی در حالی که با مصطفی 
آجورلو به توافق رسیده بود از قرارداد رسمی صرف نظر کرد 

تا ساپینتو جانشین فرهاد مجیدی شود. او با فولاد خوزستان 
قهرمان سوپر جام و جام حذفی شد و در لیگ قهرمانان آسیا 
هم نتایج خوبی به همراه این تیم گرفت تا ثابت کند به مربی 

پخته ای تبدیل شده است.

با گزینه های ایرانی سرمربیگری استقلال آشنا شوید

شــیخ اماراتی ۱۵ سال پیش ســیتی را خرید و از آن 
زمــان تاکنون یک ثروت واقعی را در آن ســرمایه گذاری 

کرده است.
به گزارش »ورزش ســه«، منچسترسیتی بالاخره موفق 

شد قهرمان اروپا شود. 
ســیتیزن ها در فینالِ استانبول اینتر را با نتیجه یک بر 
صفر شکست دادند و بدین ترتیب بزرگترین آرزوی شیخ 

منصور برآورده شد.
از زمانی که شیخ اماراتی با نام کامل منصور بن زاید آل 
نهیان در تابستان ۲۰۰8 سیتی را تصاحب کرد، بزرگترین 

آرزویش کســب قهرمانی اروپا بود. از آن زمان، سیتیزن ها 
هفت قهرمانی لیگ انگلیس، ســه جام حذفی و شش جام 
اتحادیه را به دست آورده اند، اما همه این ها در پس زمینه 

چشمان شیخ منصور چیزی نبود. 
ماموریت او رســاندن باشــگاه به قله اروپــا بود و حالا 

بالاخره موفق شده است.
برای رسیدن به این موفقیت تاریخی ثروتی باورنکردنی 
خرج شــده و این روند برای رســیدن به بالاترین عنوان 
فوتبال باشــگاهی اروپا ۱۵ ســال به طول انجامیده است.  
طبق داده های Transfermarkt، ســیتی از تابســتان 

۲۰۰8 تاکنون مبلغ ۲.۳ میلیارد یورو برای جذب بازیکنان 
جدید هزینه کرده است.

شــیخ منصــور در اولین فصل پــس از تحویل گرفتن 
منچسترســیتی ۱۵7.۳۵ میلیون یــورو هزینه کرد و این 
روند هر فصل بعد با ریتمی مشــابه ادامه پیدا کرده است.  
در مجموع در این ۱۵ سال بالغ بر ۲.۳ میلیارد یورو صرف 

تقویت سیتیزن ها شده است. 
البته از سوی دیگر سیتی مبلغ 8۵۵.۶۶ میلیون یورو از 
فروش بازیکنانش به دست آورده، که تفاوتی ۱.۴ میلیارد 
یورویی در بین هزینه های این باشگاه انگلیسی و درآمدش 

دیده می شود.
به نظر می رسد شــیخ منصور اگر مجبور می شد، برای 
کسب این قهرمانی بیشــتر از این ها هم دست به می برد. 
این مسئله برای او از اهمیت زیادی برخوردار بود. او امشب 
و برای دومین بار از زمان خرید ســیتی، حضور تیمش در 
فینال را از نزدیک تماشــا کرد. قبل از فینال امشــب، در 
آگوســت ۲۰۱۰ شــیخ قطری بازی مقابل لیورپول را در 

استادیوم تماشا کرده بود.
هزینه های ســیتی در هر فصل از زمان روی کار آمدن 

شیخ منصور:
فصــل ۲۰۰۹-۲۰۰8؛ هزینــه، ۱۵7.۳۵ )گران ترین 

انتقال روبینیو به مبلغ ۴۳ میلیون(
*فصل ۲۰۱۰-۲۰۰۹؛ هزینه، ۱۴7.۳ )دو خرید گران ، 

کارلوس توز و امانوئل آدبایور هر کدام ۲۹ میلیون(
*فصــل ۲۰۱۱-۲۰۱۰؛ هزینــه، ۱8۳.۶۱ )گران ترین 

انتقال، ادین ژکو برای ۳7 میلیون(
)گران تریــن خرید  هزینــه ۹۱.۰۵  *۲۰۱۲-۲۰۱۱؛ 

سرجیو آگوئرو برای ۴۰ میلیون(
*فصــل ۲۰۱۳-۲۰۱۲؛ هزینــه، ۶۱.۹۵ میلیون یورو 

)گران ترین خرید خاوی گارسیا با ۲۰.۲ میلیون(
*فصــل ۲۰۱۴-۲۰۱۳؛ هزینــه، ۱۱۵.۵ میلیون یورو 

)گران ترین خرید فرناندینیو برای ۴۰ میلیون(
*فصــل ۲۰۱۵-۲۰۱۴؛ هزینــه، ۱۰۲.8 میلیون یورو 

)گران ترین خرید مانگالا با ۴۵ میلیون(
*فصل ۲۰۱۶-۲۰۱۵؛ هزینــه ۲۰7.۴8 میلیون یورو 

)گران ترین خرید کوین دی بروین برای 7۶ میلیون(
*فصل ۲۰۱7-۲۰۱۶؛ هزینــه، ۲۱۶.۲۵ میلیون یورو 

)گران ترین خرید جان استونز با ۵۵.۶ میلیون(
*فصــل ۲۰۱8-۲۰۱7؛ هزینــه، ۳۱7.۵ میلیون یورو 

)گران ترین خرید آیمریک لاپورت با ۶۵ میلیون(
*فصــل ۲۰۱۹-۲۰۱8؛ هزینــه، 78.۵۹ میلیون یورو 

)گران ترین خرید ریاض محرز با ۶7.8 میلیون(
*فصل ۲۰۲۰-۲۰۱۹؛ هزینــه، ۱۶۶.8۲ میلیون یورو 

)گران ترین خرید رودری با 7۰ میلیون(
*فصــل ۲۰۲۱-۲۰۲۰؛ هزینــه، ۱7۳.۴ میلیون یورو 

)گران ترین خرید روبن دیاس برای 7۱.۶ میلیون(
*فصــل ۲۰۲۲-۲۰۲۱؛ هزینــه، ۱۳8.۹ میلیون یورو 

)گران ترین خرید جک گریلیش با ۱۱7.۵ میلیون(
*فصــل ۲۰۲۳-۲۰۲۲؛ هزینــه، ۱۵۰.۵ میلیون یورو 

)گران ترین خرید ارلینگ هالند با ۶۰ میلیون(

شیخ منصور برای گرفتن جام نقره ای چقدر هزینه کرد؟


